

Referat fra bestyrelsesmøde d. 7. marts 2023 hos Susanne

Deltagere: Pia Børgesen (PB), Susanne Høj Andersen (SHA), Lisette Siigaard Henriksen (LSH), Dorthe Bondesen (DB), Jeanett Westergaard (JW), Berit Sigersen (BS), Joy Dranig, (JD), Sussi Dec Jensen (SDJ)

Afbud: Gina Biolzi (GB),

Formanden indledte mødet med at byde Racekattens nye kasserer velkommen.

1. Konstituering af bestyrelsen

LSH er næstformand og FU-medlem, SHA er FU-medlem.

2. Opgavefordeling

Listen blev gennemgået, og arbejdsposterne blev fordelt. Se vedlagte bilag

3. Formanden/næstformanden orienterer

a. Formanden

- PB har modtaget en klage over et medlem, som viste sig at være ubegrundet, og klager er ikke vendt tilbage efter at have modtaget et svar
- Kattegrus hos vores sponsor et steget voldsomt, og derfor skal der følges op på, om ordningen er rentabel for medlemmer og leverandør
- RK ønsker fremadrettet et online udstillingskatalog og et mindre oplag til køb. Ønsket fremsendes til behandling i FU
- Bestyrelsens forslag til lovændring til §2 stk.2 som blev trukket i år fremsendes ikke igen på kommende generalforsamling. En eventuel konsekvens fra FU ifm. en overtrædelse tages via en ekstraordinær generalforsamling

b. FU

LSH orienterede om seneste aktiviteter i FU.

- Der har været afholdt møde med specialklubber samt råd og nævn i januar samt Plenarforsamling i februar
- DARAK afholder ekstraordinær generalforsamling d. 12. marts, og før kender vi ikke FUs sammensætning
- FD deltager i møde med Fødevarestyrelsen d. 14. marts vedr. kattebekendtgørelsen, hvor Bette Lind og Susanne Wehnert deltager

4. Udstillingsudvalget orientering/beslutninger

PB orienterede om planlagte aktiviteter i forbindelse med udstillingen i Birkerød, hvor Racekattens 80-års fødselsdag fejres, og hvor der bl.a. afholdes topkatteshow, Knock out konkurrence, specialshow for russere samt showmiddag. Temaet for udstillingen er blå og hvid (Racekattens farver).

5. Orientering fra stambogssekretær

Intet.

6. Kassereren orienterer

Kassereren ønsker at gøre brug af samme regnskabsprogram, som hun har arbejdet med til dagligt. Der er intet opstartsgebyr for indeværende og sidste år. Prisen for øvrige år tilbage andrager kr. 6000.

JD afholder overdragelsesmøde med Mariann Zittlau d. 8. marts.

PB orienterede om den ønskede ekstrakonto til hovedstolen, som ønskes oprettet, som tidligere nævnt.

7. Webmaster orienterer

Intet fra webmaster.

SDJ nævnte problemer med "adressatnavne", når vi fra RK besvarer e-mails.

8. Biblioteksprojekt/Infoshows

Dialog om infoshows med Land og Fritid samt andre er i gang, og Dyrenes dag er i hus.

9. To-do-listen

Gennemgået og tilrettet.

10. Potemøder

Næste møde er d. 21. marts i Skovlunde.

Der er derudover planlagt et genetikmøde med Eva Køhler i april.

11. Fejring i Birkerød + topkatte

JW orienterede om, at gaven er udmeldt til vinderne med stor tilfredshed.

12. Sommerfest

LSH orienterede om det planlagte i forbindelse med kommende sommerfest og fejring af Racekattens 80-års jubilæum.

13. Bordet rundt

Intet.

14. Kommende møder

14. april kl. 18 hos Pia

19. juni kl. 18. hos Sussi

13. august kl. 12 hos Berit

13. oktober kl. 18 hos Jeanett

20. november kl. 18 hos Susanne

27. januar 24 kl. 12 hos Joy